

恭喜獲獎同學，以下重要領獎資訊請您留意：

1. 請您於1月16日中午12:00前至逸仙館填寫支領單並簽名，銀行電子影本可上傳至：<https://forms.gle/NJWmt8yx1VoHNqVH6>。
2. 頒獎典禮期間，請至(面對)講台右側的座位區，並且坐在貼有您得獎編號的座位上。
3. 所有的獎狀將在典禮結束後頒發，請您在典禮結束後留在「您的座位區」，工作人員會依序發下獎狀。

再次恭喜您榮獲此項殊榮！期待在頒獎典禮上與您見面。

---

Congratulation, please note the following information:

1. Please complete and sign the claim form at Sun Yat-sen Hall Building by 12:00 noon on January 16. The electronic bank copy can be uploaded here: <https://forms.gle/NJWmt8yx1VoHNqVH6>.
2. During the award ceremony, please sit in the seat area on the right side of the podium, and sit in the seat labeled with your award ID number.
3. All certificates will be distributed after the ceremony. Please remain in your "assigned seat area" after the ceremony, and staff will distribute the certificates in order.

Once again, congratulations on this well-deserved recognition. We look forward to seeing you at the ceremony and continuing to witness your contributions to the field of physics.